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Støtter Pige - Kvindeelite fodbolden i Varde IF 

        Sportsudvalg 
         Pige - Kvinder 

Referat udvalgsmøde mandag d. 25/9-2023. 
 

Tilstede: Karl Brynningsen, Torben Kristiansen, Kristian Kamp, Aase Damgaard 

 

Afbud: Mogens Hedelund 

 

1. Godkendelse af dagsorden, udpegning af referent. 

Godkendt – Aase referent 

2. Godkendelse af referat 17/7-2023 

Godkendt 

3. Information fra formand (Kurt Nørregaard Jeppesen) 

1) Licens for 1 division. Start sæson 2024 – 2025. 

DBU-bestyrelse har godkendt licens for den kommende 1 division for kvinder. Det be-

tyder at der skal ansøges til denne række som vi kender det fra ungdomslicens. 

Snak om det gode og mindre gode, ved ”Fast track” 

2) Generalforsamling Varde IF, torsdag d. 28/9-2023 kl. 1900 

Varde IF afholder generalforsamling for medlemmerne. Jeg kan kun opfordre til at del-

tage. Sidste år var der så at sige kun bestyrelsen. 

Forventer et meget kort møde, pga. generel manglende deltagelse ud over bestyrelsen.  

3) Info fra bestyrelsesmøde 

• En del utilfredshed omkring udmelding på vores forældremøde. For nogen er det 

åbenbart opfattet som om det var en strategi som er godkendt. Jeg forklarede at der 

ikke ligger nogen godkendt strategi i udvalget, kun at det er vores vision om hvil-

ken retning vi gerne vil bevæge os, og vi er helt med på at både udvalg og besty-

relse skal godkende en kommende strategi. 

• Kontingentsatser for 1-, U19- og U16 division godkendt. 

• En del drøftelser/diskussioner omkring regnskab og budget for 2023/2024, se punkt 

4. 

• Det er fremover kun den materielansvarlige der kan foretage indkøb til udvalgene. 

• Samarbejdet med Børneudviklingstræneren hos Sportsudvalg Børn, ser positivt ud. 

Pige – Kvinder har fremsendt arbejdsopgaver som ligger ved Børneudviklingstræ-

neren ift. licens. Han er ikke blæst bagover, dog mange punkter at forholde sig til. 

Der vil i nærmeste fremtid blive afholdt møde imellem de 2 udvalgs repræsentan-

ter, så vi får skudt det godt i gang, og endelig at klubben også kan blive DBU Bør-

neklub. 

• Nikotinfrit idrætsliv. Varde Kommune er kommet med et forslag til foreningerne 

omkring rygning mv. Indtil videre er det en frivillig ordning, og Sportium vil sætte 

nogle skilte op, hvor man opfordre til at undgå at bruge ryge, dampe, snuse mv. når 

der dyrkes idræt. Bestyrelsen vil tage stilling til dette snarest. Jeg ser at man tilslut-

ter sig dette, den helt store issue er at det er frivilligt. Det ville gøre det nemmere 

for alle at man gjorde centeret røgfrit, men her rammer man måske deres forretning 

omkring fester mv. Min opfordring er at man laver ”rygeområde” som man kender 
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fra mange andre arbejdspladser. Det er nemt at styre, og jeg er sikker på at alle i 

klubben ville kunne overholde sådanne regler. 

4. Regnskab 

1) Regnskab 2022 – 2023 

Klubbens samlede regnskab udviste et underskud på ca. 6.000 kr. Fordelt således, Bør-

neudvalget et overskud på ca. 188.000 kr. Drenge overskud på ca. 76.000 kr. Admini-

stration underskud på ca. 135.000 kr. Pige – Kvinder et underskud på ca. 170.000 kr. 

Det betyder at vi har brugt ca. 100.000 kr. mere end budget, og det er ganske utilfreds-

stillende. Specielt vores materielkonto, er gået noget over gevind. Det viste sig at der lå 

en regning fra Intersport på ca. 25.000 kr. til køb af tøj mv. ifm. pigernes træningslejr i 

april. Disse penge skal retur i vores regnskab, og Kristian arbejder på dette. Det betød 

at regnskabet efterfølgende blev godkendt, med et overskud på ca. 20.000 kr. 

Lang snak omkring hvordan underskuddet ikke er opdaget og italesat i tide.  

Regnskabet er lukket og der er ikke behov for at der indbetales flere penge fra Støtte-

foreningen til det regnskab.  

2) Budget 2023 – 2024 

Efter en del drøftelser, herunder som det plejer at være ”drengene mod pigerne”, lykke-

des at lægge et budget for klubben 2023/2024.  

Snak om mulige måder at skrue på økonomi, for at sikre bedre træning og økonomi til 

at lave udvikling 

Der mangler pt 330.000 som vi i Pige-/kvinde skal fremskaffe inden sommeren 24.  

5. Orientering fra øvrige   

1) Talentsektorgruppen (Kristian Kamp) 

a) Licens ansøgning 1 division 2024-2025 

Kommer på et senere møde 

b) Møde vedrørende pigefodbold (EFB) 

Arne Nicolaisen – Esbjerg kommune har kontaktet KK, vedrørende fond til pi-

gefodbold. De er ved at starte pige-/damefodbold op i Esbjerg kommune.  

Kristian følger det tæt og sikre, at være opdateret med det. Møde 4/10 23.  

c) Strategi 2027, oplæg. 

KK har sendt rundt til udvalget.  

KK færdiggør delen omkring det kommercielle.  

Arbejdsgruppen omkring strategi skal færdiggøres (materialet fra KK) skal ind-

kaldes til møde snarligt.  

Som en del af talent strategi for pige udvikling, kommer der 3 projekter, som 

man kan deltage i (forventes nok).  

Vi får tilført nogle penge, men kommer også til selv at investere noget i det – 

nok med mere investering end indtægten kan modsvare.  

Der skal gives besked om deltagelse senest 22/10 2023.  

1. handler om at være regional katalysator (SUP agtigt) ((kr.10.000) 

2. U13 + U14 miljøet skal styrkes, med ansættelse af en træner som er 

bedre uddannet. (kr. 20.000)  

3. Fysisk projekt, med fokus på fysisk træning på eliteholdene (kr. 60.000) 

http://www.vardeif.dk/
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Sportslig ledelsesgruppe skal udfærdige et overslag på hver af de 3 projekter, så vi ken-

der både økonomien samt de ekstra udfordringer dette måtte give. Herefter tager udval-

get stilling til hvilke projekter vi skal satse på. 

2) Uddannelsesansvarlig (Mogens Hedelund) 

Mogens deltog ikke i mødet – punktet overføres til næste møde 

Palle M Als har sagt ja til at overtage opgaven som uddannelsesansvarlig i stedet for 

Mogens Hedelund.  

Mogens indtræder, som kasser i Støtteforeningen herefter (Karl tager kontakt med Mo-

gens i løbet af de næste par dage) 

3) Aktivitetsgruppen Varde IF (Louise Nielsen/Aase Damgaard) 

Oplæg til Bestyrelsen omkring regler og retningslinjer er godkendt, så processen er 

startet.  

4) Sponsorgruppen (Torben Kristiansen) 

a) Status støtte ift. budget 2023/2024 

Bestyrelsen ønsker en forventningsafstemning om, at det beløb der er skrevet 

som indtægt fra Støtteforeningen også er i overensstemmelse med det beløb der 

kan skaffes. Kurt udfærdiger aftale. 

Torben og Karl har møde med Blue Water onsdag 27/9 23. 

Intet nyt fra Cloud Factory. 

Sketchers skal der holdes møde med her i efteråret.  

Karl har fået nr. direkte til Johnny Nim og tager kontakt.  

Der arbejdes ihærdigt på løsninger, der kan bibringe penge til budgettet.  Der er 

3 muligheder: 

- 4-5 antal investorer der vil lægge en stor pose penge 

hver.  

- Samarbejde med EFB 

- Finde udenlands investor. 

5) Materielansvarlig (Martin Damgaard) 

Hummelkonto er opbrugt. Jf. vores budget er der ”kun” 30.000 kr. til indkøb af mate-

riel frem til 30/6-2024. Der vil komme nye Hummelmidler i januar, så alt hvad der kan 

udskydes i den forbindelse skal prioriteres. 

6) Eventuelt 

KK har skaffet et stort antal 365 licenser gratis.  

Alle træner får en mailadresse.  

Udvalgets medlemmer får også mulighed for at få en mailadresse. 

Møderække efterår 2023 

Alternative datoer: 

30/10 23 

4/12 23 
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